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Onderwerp 
Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders van de gemeente Westland in het kader van 
artikel 42 van het reglement van orde inzake 
evenemententerrein Wollebrand 
Plaats en datum  
Naaldwijk, maandag 17 april 2023 

 
 
 
 
Geacht College, 
 
Afgelopen vrijdag berichtte de organisator van het Wollefestival dat het 
evenemententerrein Wollebrand in Honselersdijk ongeschikt is voor twee te 
houden festivals in mei. Dit vanwege de te slechte kwaliteit van de grasmat. 
Ondanks dat het gras in mei mogelijk toch voldoende is geworteld, kan op dit 
moment geen garantie gegeven worden en moet deze keuze helaas nu 
gemaakt worden. 
Van de organisator hebben wij te horen gekregen dat de afdeling groenbeheer 
verzekerd heeft dat de grasmat goed zou zijn. De organisator heeft echter ook 
met experts gekeken en is tot de conclusie gekomen dat het gras wellicht groen 
genoeg is, maar onvoldoende geworteld. Dat zou ervoor kunnen zorgen dat alles 
na een festival opnieuw ingezaaid moet worden, waardoor ook andere 
evenementen op dit terrein dit jaar niet kunnen doorgaan. 
Op dit moment levert het terrein qua organisatie teveel onzekerheid op en 
risico’s voor organisatoren. We moeten voorkomen dat er in de toekomst geen 
partij meer is om op deze locatie een evenement te organiseren. 
 
Dat brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Is het College bekend met het nieuwsbericht namens de organisatie van 
het Wollefestival? 

2. Wat doet het College om het evenemententerrein Wollebrand te 
onderhouden? 

3. Zijn er andere faciliteiten (zoals water, drainage, en elektra) op het 
evenemententerrein die de gemeente onderhoudt? 
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4. Wat kan het College doen om te voorkomen dat eenzelfde situatie zich in 
de toekomst opnieuw voordoet en een goede grasmat te waarborgen? 

5. Het water lijkt onvoldoende weg te lopen, waardoor het terrein te vochtig 
blijft. Is er iets wat we als gemeente hieraan kunnen doen, buiten datgene 
al gedaan wordt? 

6. Is er met de organisator serieus gekeken naar andere locaties voor de 
twee festivals, of is volledig geleund op het advies van de afdeling 
groenbeheer? 

7. Mocht deze staat van het terrein ook voor de toekomst een probleem 
kunnen opleveren, is de gemeente dan bereid om samen met de 
veiligheidsdiensten en organisatoren te kijken naar een alternatieve 
locatie, zodat organisatoren zeker kunnen zijn in hun voorbereidingen 
voor een festival? 

 
Wij verzoeken u deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor 
gestelde termijn. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de fractie van CDA Westland, 
 
 
Janice de Jong 
Gemeenteraadslid 
 
Kevin Klinkspoor 
Gemeenteraadslid 
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Bijlage: foto huidige staat evenemententerrein 
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